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PROCÉS PARTICIPATIU PEL CIVISME I LA 

CONVIVÈNCIA A LA ROCA DEL VALLÈS 

 

1ª Sessió informativa  territorial al nucli de 

 La Roca del Vallès 
 

Data: 25 de gener de 2022 

Lloc: Sala de Plens Ajuntament de la Roca del Vallès  

La reunió es desenvolupa seguint totes les mesures sanitàries, d’aforament i distància (PROCICAT)  

 

OBJECTE  
 

En el present informe és presenten els continguts sorgits de la sessió informativa del procés participatiu pel 

civisme i la convivència a La Roca del Vallès duta a terme a la Sala de Plens de l’Ajuntament. 

 

OBJECTIUS 
 

Informar de les fases i la metodologia per al desenvolupament del procés participatiu  pel civisme i la 

convivència a La Roca del Vallès. 

 

ORGANITZACIÓ DE LA SESSIÓ 
 

Qüestions a abordar a la sessió: 

 Objectius del procés participatiu  

 Estructura,  organització i metodologia del procés participatiu 

 Continguts a treballar 
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 Calendari 

 

Estructura i ordre del dia de la sessió: ha estat en els següents moments: 

(5’)   Arribada dels assistents i acreditacions. 

 (5’)   Benvinguda institucional i presentació i exposició dels objectius de la sessió. Regidoria de 

Participació de La Roca del Vallès  

(15’) Exposició dels aspectes clau del procés participatiu que s’inicia. EDAS 

(70’) Precs i preguntes. Facilitació d’EDAS 

(5’) Agraïments i cloenda de la sessió. 

 

PARTICIPANTS 
 

A la sessió informativa del dia 25 de gener de 2022 van assistir un total de 10 persones en representació de 

diferents entitats i a títol personal: 

 

Participants Entitat 

Jesús Martínez Associació de veïns de la Torreta 

Carles Leiva Veí de La Torreta 

Julio Sánchez Veí 

Rosario Delgado Veïna 

Santiago Blasco Cillecs 

Vanessa Plaza Veïna 

Toni Cid Veí 

Montse Homs Veïna 

Sara Colorado Veïna 

Jordi Escusa Veí 

 

PRECS I PREGUNTES 
 

Acabada l’exposició per part de l’equip de participació s’obre un espai de precs i preguntes.  

Vàries de les persones assistents manifesten que cal posar en evidència les mancances que presenta el 

municipi, tant en determinats serveis com en els equipaments que han de permetre que segments de la 

població, com el jovent, disposi d’espais on poder fer activitats d’esbarjo sense generar molèsties. I per tant, 

caldrà aportar solucions a determinades situacions. En aquest sentit, es demana quin serà el compromís 

municipal per resoldre determinades situacions d’incivisme que malmeten el municipi i per tant, per 

resoldre situacions que no depenen només d’una ordenança municipal. La resposta és que hi ha un 

compromís per part del govern municipal, i una prova d’això és el procés que s’inicia.  
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Es pregunta de quina manera es comptarà amb el jovent perquè ells i elles puguin també participar i exposar 

què necessiten. En aquest sentit es respon que es preveu dur a terme sessions de debat amb el jovent i anar-

los a buscar a l’institut. 

Es pregunta quin és el paper que té en el procés la resta de grups polítics i si hi ha un compromís per part 

d’aquests en recolzar les propostes que sorgeixin. Es respon que el procés ja ha previst un espai per 

l’oposició política amb la ponència política unitària on s’han desenvolupat sessions de debat i en les quals, 

s’han treballat diferents temes en l’àmbit del civisme i la convivència. Tanmateix, es posa en relleu que 

l’objectiu és que la ciutadania pugui debatre obertament amb la mínima intervenció política. 

Algunes persones assistents exposen exemples de situacions d’incivisme per part de veïns i veïnes del 

municipi i com, és valora, hi ha hagut una manca de resposta, especialment per part de la policia. En aquest 

sentit, es respon que es reben moltes denúncies falses i això suposa, en aquests moments un greu problema 

perquè dificulta abordar algunes problemàtiques. 

Una de les persones assistents manifesta que caldria habilitar mecanismes perquè les persones que volen 

realitzar un queixa en relació a una situació d’incivisme pugui fer-ho de forma efectiva. En aquests moments, 

el veí manifesta que això no és possible perquè la burocràcia dificulta el poder donar a conèixer aquestes 

situacions.  

  


